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 Esa Meririnne bad om skärgårds-

delegationens åsikt om anmärkningarna gällande holmarna Koskholmen och Strömmingsholmen 

på mötet 24.5.2019. 
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